
Dagsorden – Bestyrelsesmøde 22. august 2022 

Tidsrum 19 – 21 

Sted: Fanø børnehave og vuggestue 

 

Tilstede: Anders, Mette, Solveig, Marianne, Anja, Sophie, Sissel 

 

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidst 

2. Nyt fra institution: Bestyrelsen mødes d. 19. september for at udarbejde muligt hørringsvar til 

budget 2023. Bestyrelse og institution opfordrer til, at så mange som muligt forældre deltager i 

arrangementet ”Det gode familieliv” på Fanø skole d. 8. september 17 – 18:30. Mere info er lagt ud 

på Aula. 

3. Orientering fra formanden:  

Anders har været til møde med forældreforeningen omkring, hvad er formålet med 

Forældreforeningen. Inden møde d. 24. oktober undersøges forskellige muligheder for, hvordan 

foreningen skal drives. Inden bestyrelsesmødet d. 24. oktober kommer der et oplæg om forskellige 

muligheder for dette.  

4. Økonomi 

Økonomi for institutionens lønramme ser fornuftig ud. Bestyrelsen er orienteret om de forskellige 

poster, hvor alt ser ud, som det skal.  

5. HR – Bestyrelsen sender stor ros til personalet i institutionen. Vi oplever her en stor trivsel. 

6. Sygepolitik – godkendelse 

En gruppe fra bestyrelsen har i samarbejde med Solveig opdateret vores sygepolitik for personalet. 

Den blev fremlagt for personalet d. 15. august 2022. Bestyrelsen godkender.  

 

 

7. Smittemodel – orientering 

Orientering om indsats i forbindelse med brugerundersøgelse december 2020 vedrørende fordeling 

af pædagog – og medhjælpertimer som skal ligge 60/40. Institutionen er meget tæt på dette tal, vi 

evaluerer i november 2022. 

 

8. Bålmad  

Solveig gør opmærksom på at vi har et stort forbrug på fødevarer i forbindelse med bålmad. Vi 

evaluerer ved årets udgang  

9. Drikkevand: 

Hvordan forholder vi os til drikkevandssituationen på Fanø. Vi forholder os til 

sundhedsmyndighedernes retningslinjer. Er man som forældre bekymret, er man velkommen til at 

give sit barn vand med hjemmefra. Bestyrelsen bakker op.  

 

10. Ladcykel og presse 

Vores første ladcykel er ankommet og virker nu.  Vores anden ladcykel, som er sponsoreret af 



Superbrugsen Fanø, ankommer i oktober.  Mette udarbejder den første pressemeddelelse og 

planlægger evt. fotoskydning med børn og ladcykel af første cykel. Mette undersøger ligeledes pris 

for firmalogo af sponsorer. 

11. Gennemgang af bestyrelsens Gant-kort  

- Opfølgning af følgende punkter skrives ind til næste gang: Pressemeddelelse, vedligehold på 

cykler + kommunikation. Opfølgning ift forældreforening. Opfølgning på bålmad. 

 

12. EVT. 

 

 


